# الرئيس التنفيذي للمجموعة **Group Chief Executive Officer**

2023 Date: 26 April Ref: 10 / 10 / 234 / 2023

#### **To: Chief Executive Officer**

#### **Boursa Kuwait**

Peace, Mercy and Blessings of Allah be upon you,

#### Subject: Supplementary Disclosure

#### Establishing and Listing the Sukuk Programme

In reference to the above subject, in line with Kuwait Finance House (KFH) compliance with the requirements of Chapter 4 'Disclosure of Material Information' of CMA Executive Bylaws, Module 10 (Disclosure and Transparency), KFH would like to report the following:

- USD 4 billion Sukuk programme has been established and listed on London Stock Exchange's International Securities Market (ISM).
- The programme and the issuer (KFH Sukuk Company) have been assigned by Fitch Ratings:
  - Fitch Ratings has assigned Kuwait Finance House (K.S.C.P.)'s (KFH; A/Stable/bb+) USD4 billion trust certificate issuance programme, housed under KFH Sukuk Company ratings of 'A'/'F1'.
  - The ratings are in line with KFH's Long- and Short-Term Foreign-Currency Issuer Default Ratings of 'A' and 'F1' and apply only to senior unsecured certificates issued under the programme.

Attached is Appendix (12) 'Supplementary Disclosure Form'. A copy of the same has been submitted to CMA and Bahrain Bourse.

ست التمويل الكويتي **Kuwait Finance House** 

> 26 إبـرىــل 2023 التاريخ: 2023 / 234 / 10 / 10 الإشارة:

المحترم السيد/ الرئيس التنفيذي بورصة الكويت السلام عليكم ورحمة الله وبركاته،

الموضوع: إفصاح مكمل تأسيس وإدراج برنامج الصكوك

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وحرصاً من بيت التمويل الكويتي (بيتك) على الالتزام بمتطلبات الفصل الرابع (الإفصاح عن المعلومات الجوهرية) من الكتاب العاشر (الإفصاح والشفاقية) من اللائحة التنفيذية لهيئة أسواق المال، يفيد بيتك بما يلى:

- تم تأسيس برنامج صكوك بقيمة 4 مليار دولاروتم إدراجه في سوق الأوراق المالية الدولية ضمن بورصة لندن.
- تم تصنيف البرنامج والمصدر (شركة كى اف اتش للصكوك) من قبل وكالة فتش:
- منحت وكالة فيتش للتصنيف الائتماني بيت التمويل الكويتي (بيتك) (+KFH; A/Stable/bb) برنامج إصدار شهادات بقيمة 4 مليار دولار أمريكي، تحت تصنيف شركة بيتك للصكوك "F1" / "A".
- تتماشى هذه التصنيفات مع تصنيفات بيتك طويلة وقصيرة الأجل لمصدر العملات الأجنبية عند "F1" و "A" وتنطبق فقط على الشهادات غير المضمونة الصادرة بموجب البرنامج.

مرفق لكم نموذج "الإفصاح المكمل" وفقاً للملحق رقم (12). هذا وقد تم تزويد السادة / هيئة أسواق المال والسادة / بورصة البحرين بنسخة منه.

**Best Regards**,

وتفضلوا بقبول فائق الإحترام،

عبد الوهاب عيسى الرشود الرئيس التنفيذي للمجموعة بالتكليف



KUWAIT FINANCE HOUSE, KSCP | State of Kuwait Headquarters Trade Registration No 26066 | Authorized, Issued and Paid Up Capital KD 1,476,445,657.200 P.O.Box 24989, Safat 13110, Kuwait | T: +965 2245 5862 - +965 2242 9943 F: +965 2241 3920 E: corp@kfh.com | www.kfh.com

ت التمويل الكويتي، شم.ك.ع | المركز الرئيسي في دولة الكويت رقم السجل التجاري ٢٦٠٦٦ | رأس المال المصرح به والمصدر والمدفوع ١,٤٧٦,٤٤٥,٦٥٧.٢٠٠ د.ك ص.ب ٢٤٩٨٩ ، الصفاة ١٣١١٠ ، الكويت | ت: ٢٢٨٥ ٢٢٤٥ ٥٩٤ – ٢٤٢ ٩٩٤ + - ٢٢٤٢ ف: ۲۹۲۰ ۱۲۲۱ ۵۲۹۰ البريد الإلكتروني: www.kfh.com | corp@kfh.com



Abdulwahab Issa Al-Rushood

Acting Group Chief Executive Officer

26 April 2023

Kuwait Finance House (KFH)

Appendix (12)

Supplementary Disclosure Form

26 إبريل 2023

بيت التمويل الكويتي (بيتك)

ملحق رقم (12) نموذج الإفصاح المكمل

Establishing and Listing the Sukuk Programme

تأسيس وإدراج برنامج الصكوك

## Supplementary Disclosure

Date	Listed Company	
26 April 2023	Kuwait Finance House (KFH)	
Disclosure Title		
Establishing and Listing the Sukuk Programme		
Previous Disclosure		
F	Previous Disclosure	
F Date	Previous Disclosure Title	

**Central Bank of Kuwait Approval** 

on the First Issuance of Sukuk

#### **Developments that Occurred to the Disclosure**

- USD 4 billion Sukuk programme has been established and listed on London Stock Exchange's International Securities Market (ISM).
- The programme and the issuer (KFH Sukuk Company) have been assigned by Fitch Ratings:
  - Fitch Ratings has assigned Kuwait Finance House (K.S.C.P.)'s (KFH; A/Stable/bb+) USD4 billion trust certificate issuance programme, housed under KFH Sukuk Company ratings of 'A'/'F1'.
  - The ratings are in line with KFH's Long- and Short-Term Foreign-Currency Issuer Default Ratings of 'A' and 'F1' and apply only to senior unsecured certificates issued under the programme.
- USD 4 billion Sukuk programme has been established and listed on London Stock Exchange's International Securities Market (ISM).

### The Financial Effect of The Occurring Developments

Currently, there is no effect on KFH's financial position.

Significant Effect on the financial position shall be mentioned if the material information can measure that effect, excluding the financial effect resulting from tenders or similar contracts.

If a Listed Company, which is a member of a Group, disclosed some material information related to it and has Significant Effect on other listed companies' which are members of the same Group, the other companies' disclosure obligations are limited to disclosing the information and the financial effect occurring to that company itself.

بيت التمويل الكويتي Kuwalt Finance House

## الإفصاح المكمل

اسم الشركة المدرجة	التاريخ
بيت التمويل الكويتي "بيتك"	26 إبريل 2023

عنوان الإفصاح

تأسيس وإدراج برنامج الصكوك

الإفصاح السابق		
العنوان	التاريخ	
إفصاح مكمل	18 إبريل 2023	
مو أفقة بنك الكويت المركزي		
على الإصدار الأول للصكوك		

## التطور الحاصل على الإفصاح

- تم تأسيس برنامج صكوك بقيمة 4 مليار دولار وتم إدراجه في سوق الأوراق المالية الدولية ضمن بورصة لندن.
- تم تصنيف البرنامج والمصدر (شركة كي اف اتش للصكوك) من قبل وكالة فتش:
- منحت وكالة فيتش للتصنيف الائتماني بيت التمويل الكويتي (بيتك)
  (+KFH; A/Stable/bb) برنامج إصدار شهادات بقيمة 4 مليار دولار
  أمريكي، تحت تصنيف شركة بيتك للصكوك "F1" / "A".
- تتماشى هذه التصنيفات مع تصنيفات بيتك طويلة وقصيرة الأجل لمصدر العملات الأجنبية عند "F1" و "A" وتنطبق فقط على الشهادات غير المضمونة الصادرة بموجب البرنامج.
- تم تأسيس برنامج صكوك بقيمة 4 مليار دولار وتم إدراجه في سوق الأوراق المالية الدولية ضمن بورصة لندن.

#### الأثر المالي للتطور الحاصل

لا يوجد أثر في الوقت الحالي على المركز المالي لبيتك.

يتم ذكر الأثر على المركز المالي في حال كانت المعلومة الجوهرية قـابلـة لقيـاس ذلك الأثر ، ويستثنى الأثر المالي الناتج عن المناقصات والممارسات وما يشبهها من عقود.

إذا قامت شــركة مدرجة من ضــمن مجموعة بالإفصــاح عن معلومة جوهرية تخصـها ولها انعكاس مؤثر على باقي الشـركات المدرجة من ضـمن المجموعة، فإن واجب الإفصـاح على باقي الشـركات المدرجة ذات العلاقة يقتصـر على ذكر المعلومة والأثر المالي المترتب على تلك الشـركة بعينها.